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Protokół 
z XII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 30 listopada 2011r. w godz.  od 9.00 do 10.55  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
 
 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Nikt nie zgłosił  uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 
  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Informacja o projekcie budżetu gminy na 2012 rok. 
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia rocznego planu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
na 2012r., 

b) przyjęcia zadań publicznych z zakresu organizowania opieki 
specjalistycznej i rehabilitacyjnej w ramach Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Lubieszynie osób niepełnosprawnych z gmin Nowa 
Karczma i Kościerzyna, 

c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy 
Liniewo, 

d) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność 
gminy Liniewo w miejscowości Głodowo w trybie bezprzetargowym, 

e) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność 
gminy Liniewo w miejscowości Orle, o obrębie geodezyjnym Garczyn w 
trybie bezprzetargowym, 

f) uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na 2012 rok, 
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g) uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii w gminie 
Liniewo na 2012 rok, 

h) wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu, 
i) zmian w budżecie gminy. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie sesji. 

 
 
Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych 
 
Benedykt Knitter – nie ma się gdzie dodzwonić żeby zgłosić awarię prądu. 

 

Jerzy Bałachowski – w Wysinie nie świecą się lampy uliczne. 

 

Zdzisław Bela – w Iłownicy tez. 

 

Stanisław Burek -  na ostatniej sesji zgłaszałem wniosek formalny o powiększenie 

parkingu koło kościoła w Liniewie i nie otrzymałem odpowiedzi. 

 

Marcin Łankowski – sprawa dotyczy naprawy dróg gminnych, ostatnio została 

naprawiona droga po byłym torowisku w Liniewie i została ona naprawiona z takim 

skutkiem, że zostały kamienie na wierzchu i ktoś urwał sobie tłumik na kamieniu. 

 

Bogdan Karczyński – w Głodowie kilkanaście razy zapychała się już kanalizacja w górnej 

części miejscowości jest to uciążliwe  dla mieszkańców. 

 

Grzegorz Michnowski – nie otrzymałem odpowiedzi nt. umów, trzeba zmienić te umowy i 

dopiero dać mieszkańcom do podpisania, a nie drukować taśmowo to samo. Gospodarze 

maja po dwa liczniki do wody i dostają umowy na kanalizację te dwa liczniki nie powinno 

tak być. 

 

Wojciech Prądziński – zbliża się zima, a most z Liniewo na Iłownicę nie jest 

zabezpieczony, dzieci tam biegają a barierki są luźne, 

- na drodze wojewódzkiej w kierunku Iłownicy stoi przełamane na pół drzewo. 

 
Ad. 6 
Informacja o projekcie budżetu gminy na 2012 rok. 
 
Wójt - w grudniu 2011r. przyjmować będziemy budżet gminy na 2012r. Przygotowana 

propozycja projektu budżetu jest z jednej strony wypełnieniem wymogów formalnych 

stawianych Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990r. oraz Ustawy o 

finansach publicznych. Jest to budżet oszczędności, rozwoju, kompromisu realizacji zadań 

własnych oraz inwestycyjnych Gminy Liniewo. Budżet ten ma poprawić jeszcze bardziej 

skuteczność wydatków publicznych – samorządowych w  naszej gminie, poprzez 

angażowanie się w realizację wysoko dotowanych projektów Unijnych. Proponowany 

budżet na 2012r zakłada dochody budżetu gminy na poziomie 14.547,401 oraz wydatki na 

poziomie 16.406,696 zł. Deficyt budżetu gminy zostanie pokryty przychodami 
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pochodzącymi z zaciągniętych kredytów i pożyczek. Zgodnie z opinią RIO i przepisami 

szczegółowymi w budżecie tworzy się rezerwy: Ogólną w wysokości – 53.388 zł, Celową w 

wysokości – 100.000 zł W załączniku Limity wydatków na przedsięwzięcia  do Projektu 

Uchwały Budżetowej na 2012r. wyspecyfikowane są poszczególne planowane zadania 

inwestycyjno - rozwojowe, remontowe, oraz inne dotyczące realizacji wcześniej 

podpisanych umów w zakresie GOPS, współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

realizacji niezbędnych , wymaganych przepisami usług, dowozu dzieci do szkół itd. 

Ponadto należy pamiętać o tym , iż uchwalany budżet gminy na 2012 rok ma charakter 

ramowy, szkieletowy i będzie jeszcze wielokrotnie zmieniany, dostosowywany do bieżącej 

sytuacji finansowo-gospodarczej w trakcie roku budżetowego. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) uchwalenia rocznego planu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2012r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
 
b) przyjęcia zadań publicznych z zakresu organizowania opieki specjalistycznej i 
rehabilitacyjnej w ramach Środowiskowego Domu Samopomocy w Lubiszynie osób 
niepełnosprawnych z gmin Nowa Karczma i Kościerzyna 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy Liniewo 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Stanisław Burek – składam wniosek, aby środki ze sprzedaży starej remizy w 
Lubieszynie zostały przeznaczone na rozwój i działalność OSP w Lubieszynie.  
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 
d) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność gminy Liniewo 
w miejscowości Głodowo w trybie bezprzetargowym 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
 
e) wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości stanowiących własność gminy Liniewo 
w miejscowości Orle, o obrębie geodezyjnym Garczyn w trybie bezprzetargowym 
 
Przewodniczący Rady – wcześniejszy projekt uchwały zawierał błędy, ten projekt, który 

teraz otrzymaliście jest poprawiony i wersja ostateczna. 

 

Tadeusz Borkowski – w projekcie uchwały widnieją 2 nr geodezyjne działek. 

Wnioskowany garaż miał mieć wielkość do 30m2  . 

 

Piotr Piwowarczyk – pierwotnie uchwała dotyczyła 1 wniosku, ale na jednej komisji 

powstał pomysł, aby zalegalizować pozostałe budynki stąd jest to rozszerzenie. Pan, który 

składał do nas wniosek ma jasno określone w warunkach zabudowy wielkość garażu, czyli 

24 m2. Do tej pory była to kwestia podatkowa a teraz będzie to uregulowane także 

dzierżawą. 

 

Tadeusz Borkowski – czy będzie powołana komisja, która się tym zajmie? 

 

Piotr Piwowarczyk – taka komisja na pewno będzie powołana. 
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 Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przy przyjęli uchwałę. 
 
f) uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na 2012 rok 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „przeciw” przyjęli uchwałę. 
 
 
g) uchwalenia gminnego programu przeciwdziałania narkomanii w gminie Liniewo na 
2012 rok 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
 
h) wyrażenia zgody na zaciągnięcie kredytu 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
 
i) zmian w budżecie gminy 
 
Skarbnik omówiła zmiany w budżecie gminy Liniewo na rok 2011. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
 
Ad. 8 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – problem komunikacji z ENERGĄ – był to wyjątkowy czas, że wszyscy mieli taki 

problem z powodu pozrywanych linii, wystosujemy pismo do firmy, aby ewentualnie podali 

inny numer do kontaktu, 

- lampy – jednym pismem przekażemy informacje o niedziałających lampach, 

- powiększenie parkingu – analizowaliśmy tę sytuacje i stwierdziliśmy, że Gmina nie 

posiada miejsca, aby ten parking powiększyć, 

- naprawa drogi Liniewo – Liniewskie Góry – nie było żadnej naprawy tej drogi, ja nic nie 

wiem o żadnej naprawie, 

- zapychanie kanalizacji w Głodowie – tę usterkę to jak najbardziej wykonawca naprawi w 

ramach gwarancji, 

- brak zabezpieczenia mostu Liniewo – Iłownica – zapoznamy się z tym problemem i 

ewentualnie zabezpieczymy, 

- przełamane drzewo – jest to droga wojewódzka, więc zgłosimy to do ZDW. 

 

Sekretarz – umowy z zakładem komunalnym – są to umowy cywilnoprawne, jeżeli 

mieszkaniec nie chce podpisać takiej umowy jaka proponuje Samorządowy Zakład 

Budżetowy to trzeba uzgodnić treść między stronami. 

 

Grzegorz Michnowski – nie należy wysyłać w teren bubla prawnego, zostawić teraz te 

umowy i z czasem wszystkie zmienić. W Umowie jest określone, że ja mam zapłacić za 

naprawy do licznika, a tak nie powinno być. Powinno być jasno określone, że do licznika 

jest własnością SZB, róbmy raz a porządnie. 
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Sekretarz – oczywiście zrobimy to z czasem. 

 

Brunon Kupper – był pracownik z umową i nawet nie pozwolił mi jej przeczytać. 

 

Sekretarz – to jest Pana prawo, żeby nie podpisywać, gdy nie zapozna się Pan z umową. 

 

Ad. 9 
Wolne głosy i wnioski 
 
Gabriela Borowicka – w tegorocznej edycji Olimpiady Młodych Rolników mamy finalistkę 

z naszej gminy p. Natalię Knapik, która zajęła II miejsce w olimpiadzie. Pytania przyszły 

bezpośrednio do komisji egzaminującej, były to bardzo trudne pytania. Chciałbym 

pogratulować w imieniu gminy ojcu naszej finalistki p. Benedyktowi Knitter. Pan Wójt 

ufundował nagrodę w postaci wiertarki. 

 

Alfons Troka – mieszkańcy Liniewa chcieli założyć kółko wędkarskie na jeziorze 

Liniewskim,  ale prawdopodobnie zostało ono wydzierżawione. 

 

Brunon Kupper – podczas wichury zerwało opierzenie z remizy w Chróstach Wysińskich. 

Zgłosiłem tę sprawę do Krystiana, przyjechał pracownik  naprawił papę i przyłożyć w to 

miejsce cegły. To nie jest naprawa, bo przyjdzie wiatr i wszystko zerwie. 

 

Piotr Piwowarczyk – całkowita naprawę tego uszkodzonego miejsca zleciliśmy p. 

Borowickiemu, 

- w najbliższym czasie na naszym terenie zostaną przeprowadzone badania w celu 

poszukiwania złóż ropy naftowej i gazu.  Firma z Torunia będzie zawierała umów z 

właścicielami gruntów na wejście, proszę zwrócić uwagę, aby te umowy były przed 

wejściem na wasz teren. 

 

Sekretarz – umowa na dzierżawę właśnie skończyła, wiec czekamy na wyniki przetargu. 

 

Jerzy Czapiewski – wielkimi krokami zbliżamy się do końca inwestycji drogowej  w 

Głodowie. Bardzo dziękujemy wszystkim za to. 

 

Stanisław Burek – przy wejściu do GOKSiR jest korek zatrzymujący drzwi , nie jest on w 

żaden sposób zabezpieczony.  

 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.55 
 
 
 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  
 
 


